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معاون سیما: 

مجریخطاکند،ازآنتنمحروممیشود
معاون سیما از پخش سریال های »نون .خ۳«، »همبازی«، 
»لوتی« و »نوروزرنگی« از شبکه های یک، دو، سه و پنج و پخش 
بیش از ١٤٤ فیلم سینمایی، ١٤٠٠ مستــند و ٢٠ مجموعه 
پویانمایی در ایام نوروز از تلویزیون خبر داد. حمید شاه آبادی در 
نشست خبری اعلام ویژه برنامه های نوروزی درباره سریال های 
نوروزی سال آینده اظهارکرد: در نوروز ١٤٠٠ با چند سریال 
جذاب همراه مخاطبان هستیم؛ شبکه یک »نون.خ۳«، شبکه 
٢ »همبازی«، شبکه ۳ »لوتی« و شبکه 5 »نوروزرنگی« را در 
نوروز پخش می کنند. وی افزود: شبکه نسیم هم »خندوانه« و 
برنامه »دست انداز« و چند برنامه دیگر را پخش می کند. شبکه 
امید »تخته سیاه« و شبکه ٢ هم »کلبه عموپورنگ« را روی آنتن 
می برند. دو قسمت پایانی »پایتخت۶« هم در روزهای پایانی 

سال پخش می شود.
 »شکرستان« نوروز پخش می شود

معاون سیما درباره پخش فیلم های سینمایی در نوروز هم 
گفت: در بخش سینمایی ١٠٤ فیلم پخش خواهد شد که مردم 
٢۳ اثر سینمایی داخلی را تماشا خواهند کرد. برای قشر کودک 
و نوجوان هم ۸5 اثر سینمایی پخش می شود. همچنین در حوزه 
پویانمایی، ٢٠ مجموعه با ۳٢٠ قسمت همچون »شکرستان« و 

با استفاده از ظرفیت کار عروسکی پخش می شود.
 برنامه های تحویل سال مشخص شدند

شاه آبادی درباره برنامه های تحویل سال تلویزیون تصریح کرد: 
شبکه یک برنامه »فرمول یک«، شبکه دو »صبح فروردین«، شبکه 
سه ویژه برنامه »عصرجدید« و شبکه پنج »نوروزترین نوروز« را 
برای سال تحویل روی آنتن می برند. او درباره سریال های »الف 
ویژه« تلویزیون اظهارکرد: سریال »سلمان فارسی« با جدیتی که از 
آقای میرباقری دیده ایم، طبق زمان بندی که برای آن تعیین شده 
است، پیش می رود. این مجموعه در سال ١٤٠5 روی آنتن می رود 
و عوامل آن الان در شاهرود هستند. سریال »حضرت موسی)ع(« 
هم در مرحله بازنویسی فیلمنامه است. این برای سومین بار است 
که فیلمنامه این مجموعه بازنویسی می شود. فعلا زمان دقیق 
شروع تصویربرداری آن را نمی توانم بگویم؛ چون پیش تولید را 

آغاز نکرده است.
 چرا »پایتخت ۷« ساخته نشد؟

معاون سیما درباره احتمال ساخت ادامه سریال تلویزیونی 
»پایتخت« گفت: تصمیم ما برای ساخت »پایتخت۷« جدی 
است؛ صحبت ها انجام شده و ما فقط به خاطر اینکه عجله ای 
نشود و فیلمنامه به درستی نوشته شود، »پایتخت۷« را برای 
نوروز ١٤٠٠ نداشتیم؛ چراکه برای ما محتوا و فیلمنامه بسیار 

مهم است.
 سیاست تلویزیون در قبال ممنوع التصویرها

او درباره بازگشت بازیگران ممنوع التصویر به تلویزیون و 
اخطار ساترا به روبیکا در پی انتشار کلیپ هنجارشکنانه افزود: 
نگاه ما کریمانه و همدلانه است و از هر خطا و اشتباهی یک نقطه 
نمی سازیم؛ هرچقدر چهره های هنری همراه تر با سیاست های ما 
باشند، ما حضورشان را در رسانه ملی سرمایه می دانیم. بنابراین 
نگاه صفر و صدی نخواهیم داشت. درباره اخطار ساترا به روبیکا 
هم باید بگویم، همه دستگاه های صوت و تصویر فراگیر باید قاعده 
و دستورالعمل ساترا را رعایت کنند. معاون سیما همچنین درباره 
حذف مجری برخی برنامه ها گفت: ما نمی توانیم روی خطای 
آنتن بی تفاوت باشیم؛ وقتی مجری خطا کند، پس از آنتن محروم 
می شود. حرف اصلی ما این است که مجری در لحظه باید رفتار 

مناسب از خود نشان دهد.
 پخش »دورهمی« از عید فطر

شاه آبادی درباره تولید و پخش سری جدید برنامه »دورهمی« 
نیز عنوان کرد: سری جدید »دورهمی« را از عید فطر روی آنتن 
خواهیم برد و روی محتوای آن کار می کنیم تا با تغییرات جدید 

پخش شود.
 »90«  برمی گردد؟

معاون سیما در پاسخ به پرسشی درباره احتمال بازگشت برنامه 
»9٠« به آنتن تلویزیون، گفت: »نود« برنامه خوب و پربیننده ای 
بود و ما تمایل داریم این برنامه کار خودش را داشته باشد اما 
طبیعی است که انتخاب مجری و موضوعاتی از این دست، در 
اختیارات مدیر شبکه است. پیش از حضور من درباره جابه جایی 
مجری و اتفاقاتی از این دست تصمیماتی گرفته شده، اگر ان شاءا... 
در این حوزه شاهد اتفاقات رو به جلویی باشیم می توانیم برای این 
موضوع برنامه ریزی هم داشته باشیم، منتها برای این کار نیازمند 

زمان و برنامه ریزی های بهتر و اقدامات پیش روانه هستیم.
 احتمال تغییر مدیران شبکه ها

او همچنین درباره احتمال تغییر مدیران شبکه های تلویزیونی 
مطرح کرد: ممکن است تغییراتی قبل یا بعد از انتخابات رخ بدهد؛ 
مدیران سیما و به ویژه اعضای شورای مدیران، افراد توانمند، 
علاقه مند، ارزشی و انقلابی  هستند. جوانانی امروز مسئول و مدیر 
هستند که امیدهای نسل آینده تلویزیون  محسوب می شوند و 
مدیران با تجربه در کنار این عزیزان، تحرک خوبی دارند اما در 
عین حال برخی از تغییرات اجتناب ناپذیر است. شاه آبادی درباره 
پخش سری هفتم »خندوانه« گفت: قضاوت درباره فصل جدید 
»خندوانه« با پخش دو قسمت ناعادلانه است و ما امیدواریم آنچه 
را که از شبکه خواسته ایم، برآورده کند؛ چراکه این خواسته ها 

مورد تایید گروه برنامه ساز نیز بوده است.
 سرنوشت مبهم »سرزمین کهن«

وی درباره سرنوشت پخش سریال »سرزمین کهن« توضیح 
داد: برای »سرزمین کهن« همچنان رایزنی می کنیم تا محتوای 
آن دچار شائبه نباشد. اصلاحاتی انجام دادیم و منتظر تایید 
هستیم. این اثر، کاری بسیار ارزشمند است و اگر بخواهیم امروز 

آن را تولید کنیم، نمی توانیم.
 پخش ۲9 سریال در سال 99

شاه آبادی در بخشی از این نشست همچنین یادآور شد: 
از روزهای اول سال 99 درگیر کرونا شده ایم؛ رسانه ملی هم 
داشته های خود را به میدان آورد تا مخاطبان روزهای سخت کرونا 
را با آرامش بگذرانند. آمارها نشان می دهد که در سال 99 و نوروز 
99، برنامه های متنوع سیما شرایط خوبی را برای مخاطبان فراهم 
کرد. معاون سیما با اشاره به سریال هایی که در طول یک سال 
گذشته از تلویزون روی آنتن رفت، آماری از پخش آنها ارائه داد. 
حمید شاه آبادی گفت: در سال 99 ، بیش از ۸٠٠ قسمت سریال 
در قالب ٢9 سریال از شبکه ها پخش شد. امیدواریم همچنان 
با سریال های پراقبال مخاطب را همراهی کنیم. در حوزه فیلم 
سینمایی هم بیش از پنج هزار فیلم از شبکه های مختلف پخش 

شد که ٤٤9  اثر، پخش اولی بود.

بازیگر سریــال »شهرزاد« گفت: سینمای کشور 
سال ناامیدکننده ای را سپری کرد، مشکلی که 
کرونا برای سینما به وجود آورد اتفاق غم انگیزی بود، 
اتفاقی که متاسفانه مدیریت نشد و بعداز یکسال 
هم هیچ راه و چاره ای برای آن پیدا نشده است. 
علی نصیریان اظهارکرد: این دیگر حرف تازه ای 
نیست که بگوییم سینما در دوران کرونا وضع خوبی 
ندارد، سینما به طورکامل یکسال خود را از دست 
داده است، راه های مختلفی برای این مشکلات 
پیشنهاد شد اما متاسفانه سینماداران و سینماگران 
همچنان درگیر ضرر روحی و مالی هستند. بازیگر 
سریال »شهرزاد« وضعیت بازیگران پیشکسوت را 
ناراحت کننده خواند و اظهارکرد: برخی از بازیگران 

از گذشته تا امروز بازنشستهِ مشاغل خود بوده اند و 
گاها اگر کاری پیشنهاد نمی شد با همین حقوق 
گذران زندگی می کردند، اما برخی بازیگران شاغل 
همین حرفه هستند و حالا که یکسال کاری نبوده 
اکثرا بیکار شده اند، مشکلات بازیگران پیشکسوت 
به کرونا ختم نمی شود، این مشکلات از گذشته با 
بازیگران پیشکسوت بوده و امروز بیشتر هم شده 
است. این بازیگر پیشکسوت سینما و تئاتر گفت: در 
طی سالجاری بسیاری از بازیگران با وجود شرایط 
خطرناک کرونا جلوی دوربین رفتند و از جان خود 
مایه گذاشتند، طبیعتا اگر حمایتی از آنها صورت 
می گرفت زندگی برایشان بسیار راحت تر می شد و 
شاید حاضر نمی شدند در شرایطی خطرناک جلوی 

دوربین بروند. وی در همین رابطه تصریح کرد: باید 
دید سال آینده چه اتفاقاتی برای سینما می افتد، 
متاسفانه به دلیل عدم برنامه ریزی درست ما نباید 
به دنبال ارائه راهکاری درست از سوی مسئولان 
فرهنگی باشیم، باید دید کرونا چه زمانی تمام 
می شود تا همه بتوانیم دوباره کار کنیم. نصیریان 
با تاکید بر لزوم رعایت بهداشت و پروتکل های 
بهداشتی خاطرنشان کرد: امیدوارم که وضعیت 
با رعایت بهداشت و پروتکل های بهداشتی بهتر از 
قبل شود، توصیه من این است که خودمان هوای 
خودمان را داشته باشیم، پروتکل های بهداشتی را 
رعایت کنیم تا بیش از این درگیر و اسیر بیماری 

کرونا نشویم.

نگین ضیایی از اجرای نمایش »مرفی« 
به عنوان اولین اثری که سال ١٤٠٠ در سالن 
سایه مجموعه تئاترشهر به صحنه می رود، خبر 
داد. نگین ضیایی کارگردان نمایش »مرفی« 
گفت: نمایش »مرفی« قرار است به عنوان اولین 
اجرای سال ١٤٠٠ تالارسایه مجموعه تئاترشهر 
در فروردین ماه روی صحنه برود البته هنوز 
زمان دقیق اجرا مشخص نیست و بستگی به 
سیاست های مجموعه تئاترشهر دارد از این رو 
ممکن است به ما اعلام کنند که برای هفته 
دوم فروردین نمایش را آماده اجرا کنیم و یا 
بعد از تعطیلات به صحنه برویم. وی ادامه داد: 
»مرفی« قرار بود مهرماه در تالارسایه به صحنه 
برود که متاسفانه با وجودی که ما دکور نمایش 

را هم در سالن سوار کرده بودیم به دلیل شرایط 
بحران کرونا اجرای کار میسر نشد. از این رو 
امیدوارم شرایط مساعد باشد و بالاخره بتوانیم 
نمایش را اجرا کنیم. برای اجرای مهرماه تغییرات 
زیادی در نمایش نسبت به اجرایی که در نوشهر 
و جشنواره تئاتر دانشگاهی داشتیم، صورت 
گرفته بود و چون موفق به اجرا نشدیم به همان 
صورت کار را به صحنه خواهیم برد. این کارگردان 
تئاتر یادآور شد: این نمایش اقتباسی از رمان 
»مرفی« اثر ساموئل بکت است. خط داستانی 
در این رمان پررنگ است، البته رگه هایی هم از 
ابزورد در رمان دیده می شود اما اگر مخاطبان 
این رمان را نخوانده باشند، باور نمی کنند که 
آن را نویسنده »در انتظار گودو« نوشته است. 

ضیایی در پایان صحبت هایش درباره بازیگران 
و داستان نمایش توضیح داد: داستان نمایش 
درباره مرفی است که برای پیداکردن کار از خانه 
خارج و ناپدید شده است و حالا همه به دنبال 
او می گردند اما در نمایش اشاره ای به دلیل 
بیرون رفتن او نمی شود و قصه از جایی شروع 
می شود که 5 نفر به دنبال مرفی می گردند. 
نمایش »مرفی« با نقش آفرینی ساجده حمیدی، 
شادی ضیایی، امین موحدی پور، حامد ادوای، 
نیما انصافیان و رضا مرشد روی صحنه می رود. 
از اجراهای پیشین گروه تئاتر »واسومانی« 
می توان به نمایش »آپارتاید«، »واسومانی«، 
»کبوتری  و  »بازیافتگی«  »آهسته گویی«، 

ناگهان« اشاره کرد.

پوران درخشنده کارگردان سینمای ایران معتقد 
است: برخلاف تصور نسبتا رایج، تحقیق و پژوهش 
تنها مختص به یک کار تاریخی نیست. فیلمنامه 
هر فیلمی وقتی براساس یافته های پژوهشگرانه 
نوشته می شود، عمق پیدا می کند. پوران درخشنده  
کارگردان مطرح سینمای ایران که ردپای تحقیق و 
پژوهش در آثار اجتماعی که ساخته مشهود است، 
درباره اهمیت پژوهش در آثار سینمایی گفت: نقش 
پژوهش به خصوص در فیلم های اجتماعی بسیار مهم 
است، چراکه فیلمساز باید بدین وسیله نموداری از 
مسائل مختلفی که جامعه با آن درگیر است را رسم 
کند و بر آن اساس در یک اثر، درباره آنها صحبت کند. 
وی با تاکید بر اینکه پژوهش در آثار سینمایی باید 
جدی گرفته شود، افزود: تمام فاکتورهایی که برای 
عمق پیداکردن یک فیلمنامه لازم است باید از طریق 
پژوهش به دست آید. پژوهش میدانی، کتابخانه ای و 
کارشناسی انواع مختلفی از پژوهش هستند که طبق 
نیاز هر اثری باید به آنها پرداخته شود. البته که هر سه 
این روش ها بسیار مهم هستند و باید رعایت شوند تا 

فیلمنامه نویس یا فیلمساز در نهایت بتواند به نتیجه 
مطلوبی برسد. درخشنده درباره تجربیات شخصی خود 
در زمینه پژوهش در فیلم هایی که ساخته اظهارداشت: 
در کارهای خودم اصولا بر همین اساس جلو می روم، 
زیرا من معتقدم پژوهش است که راه من را باز می کند 
و مسیر درست را نشانم می دهد. نمی شود بدون هیچ 
تحقیقی تنها براساس یک آیتم جلو رفت و فکر کنیم 
که می شود با آن یک اثر عمیق خلق کرد. همه مسائل 
و آسیب های اجتماعی روابط علت و معلولی دارند، 
نمی توان فقط به دنبال معلول راه افتاد و فیلم  ساخت. 
نقش پژوهش در در اثر سینمایی انکارناپذیر است 
چراکه یک فیلمساز باید اثرش را براساس یک واقعیت 
اجتماعی بسازد که از همه زوایا به آن نگاه کرده 
است. فیلمنامه یک فیلم وقتی براساس یافته های 

پژوهشگرانه نوشته می شود عمق پیدا می کند.
 باید همه طیف های جامعه  را بشناسیم

درخشنده در بخش دیگری از صحبت هایش یادآور 
شد: نکته مهم دیگری که باید به آن توجه شود این 
است که برخلاف تصور نسبتا رایج، تحقیق و پژوهش 

تنها مختص به یک کار تاریخی نیست، شما در یک 
فیلم کودک و نوجوان هم باید براساس اصل تحقیق 
جلو روید. نمی شود از دنیای کودک حرف زد ولی او را 
نشناخت و ندانست که او به چه موضوعاتی علاقه مند 
است. اینکه از چه خاستگاه و با چه روانشناسی به 
دنیای کودک می پردازیم تا اندازه ای مهم و تاثیرگذار 
است که باید با تحقیق درباره  همه جزئیات در این 
مسیر جلو رفت. وی ادامه داد: در موضوع پژوهش چند 
فاکتور بسیار مهم وجود دارد که پیش تر به آنها اشاره 
کردم، اما دوباره تاکید می کنم هر سه بعد از پژوهش 
برای ساخت هر اثر لازم است. این مساله مهم را فقط 
مختص یک فیلم تاریخی نمی دانم و به نظرم چنین 
نگاهی کاملا اشتباه است. در زمان معاصر هم در هر 
زمینه ای نیازمند پژوهش هستیم. ما یا برای خانواده، یا 
جوانان و نوجوانان، یا کودکان و یا افراد عام جامعه فیلم 
می سازیم. پس باید همه طیف های مختلف جامعه  را 
بشناسیم و این شناخت جز از طریق تحقیق و پژوهش، 
مطالعه، فیلم دیدن و به طور کلی پیگیر و جست وجوگر 

بودن به دست نمی آید. 

کارگردان نمایش مطرح کرد

»مرفی«اولیناجرایتالار»سایه«درسال۱۴۰۰

پوران  درخشنده: 

فیلمنامه بدون پژوهش عمق ندارد

 حامد بهداد 
مهمان »کتاب باز« 

حامــد بــهداد، دراگــان 
اسکوچیچ، مصطفی زمانی، 
بهــاره افشاری و مجــتبی 
شکــوری مهمانــان هفته  
پایانی برنــامه  تلــویزیونی 
»کتاب بــاز« در سال ١۳99 
هستند. فصل پنجم برنامه  
تلویزیونــی »کتاب باز« در 
هفته  جاری به پایان خواهد 
رسید و چهره های مختلفی 
در این هفته مهمان برنامه 
می شوند. حامــد بهــداد، 
دراگان اسکوچیچ، مصطفی 
زمانی، بهــاره افشــاری و 
مجتبی شکـوری مهــمانان 
هفته  پایانــی این برنــامه  
تـلــویــزیــونــی در سال 
١۳99 هستنــد.  بــرنــامه  
تـلویزیونی »کتـاب بــاز« به 
کــارگردانی و تهیه کنندگی 
محــمدرضــا رضائــیان و 
با اجــرای سروش صحت، 
شنبه تــا پنجشنبه ساعت 
١9 در شبــکه  نسیم پخش 
و روز بعد در ساعــات یــک، 

9 و ١٤ بازپخــش می شود.

 اکبر عبدی 
در »روزهای آبی«

اکبــر عبـــدی بعــداز 
بــهبود کــامل از ابتلا به 
کرونــا، مقــابل دوربیــن 
سریـال »روزهــای آبــی« 
محمدرضا  کارگردانی  به 
حاجی غلامی قــرار گرفت. 
با بهبود حال اکبــر عبـدی 
و طی کـردن دوره نقــاهت 
بــعداز بــیــماری، ایــن 
هنــرمند پــیشــکســوت 
سیــنــما، تئاتر و تلویزیون 
به صحنــه ضبـط سریــال 
»روزهای آبــی« بازگشت. 
اکبر عبدی، از مدتی پیش 
به دلیل ابتلا به بیماری کرونا 
در بیمارستان و منزل بستری 
و تحت درمان بود و حضورش 
در پروژه تلویزیونی »روزهای 
آبی« با وقفه مواجه شد. حالا 
و با بهبودی کامل، عوامل 
این سریال تلویزیونی از چند 
روز پیش شاهد حضور دوباره 
این چهره محبوب هنری در 
صحنه تولید سریال هستند.

»فردوسیپور«و»رویینتن«
داورانجشنوارهفیلمهایورزشی
عادل فردوسی پور و علی رویین تن از سوی جشنواره 
فیلم های ورزشی ایران به عنوان داوران جشنواره جهانی 
فیلم های ورزشی میلان ایتالیا معرفی شدند. مجتبی 
علوی دبیر جشنواره فیلم های ورزشی ایران، گفت: 
عادل فردوسی پور چهره سرشناس حوزه رسانه ورزشی 
و علی رویین تن رئیس هیات داوران جشنواره فیلم های 
ورزشی ایران به عنوان داوران جشنواره جهانی فیلم های 
ورزشی میلان ایتالیا معرفی شدند. وی افزود: همچنین 
فرانکو اسکانی عضو کمیسیون فرهنگ و میراث المپیک 
کمیته بین المللی المپیک و رئیس جشنواره جهانی 
فیلم های ورزشی میلان ایتالیا پیامی را به مناسبت 
برگزاری دوره دوازدهم جشنواره فیلم ورزشی ایران 
ارسال کرده است. در پیام اسکانی آمده است: مفتخرم 
که به نمایندگی از ١٢۳ کشور عضو فدراسیون جهانی 
فیلم و تلویزیون ورزشی FICTS به رسمیت شناخته 
شده از سوی کمیته بین المللی المپیک که من عضو 
کمیسیون فرهنگ و میراث المپیک آن هستم برای 
شما در دوازدهمین دوره جشنواره بین المللی فیلم های 
ورزشی تهران )جشنواره گردآورنده فیلم های ورزشی 
ایرانی که هر ساله در جشنواره نهایی میلان شرکت 
می کنند( پیام می فرستم. در ادامه این پیام آمده است: 
متاسفانه، به رغم خواست خودم، وضعیت اضطراری و 
بهداشتی ایجاد شده پس از شیوع  کرونا در جهان، مانع 
من خواهد شد - مانند سال های گذشته - در تهران با 
شما همراه باشم. جشنواره بین المللی FICTS تهران، 
بخشی از »چالش جهانی«  FICTS، به سنتی تبدیل 
شده است. در بخش دیگری از پیام اسکانی آمده است: 
فدراسیون از طریق بیست جشنواره جهانی مربوط به 
 FICTS سینما، تلویزیون و فرهنگ ورزشی که چالش
جهانی نام دارد کیفیت فیلم های ورزشی و همچنین 
همکاری آنهایی که خلاقانه در پخش تلویزیونی ورزشی 
و سینما فعالیت می کنند را ارتقا می دهد. مانند آنچه 
در تهران اتفاق می افتد و به صورت کاملا متمایزی با 
شعار FICTS، »فرهنگ از طریق ورزش است« در 
ارتباط است. در بخش پایانی این پیام آمده است: تشکر 
ویژه و صمیمانه من، برای تعهد منظم و مداوم و قوی 
و همچنین پشتیبانی از جشنواره، تقدیم به سازمان 
سینمایی ایران، وزارت ورزش و جوانان، شبکه ورزش 
صدا و سیما و به همه سازمان دهندگان با استعداد به 
رهبری دکترعلوی عضو کمیسیون جوانان، آموزش 
و فرهنگ  FICTS و به دکتر سیدامیر حسینی عضو 
کمیسیون جشنواره بین المللی FICTS  که برای 
موفقیت جشنواره در تهران تلاش می کنند و همچنین 
برای فداکاری و حمایت مداوم ایشان در ارتقا ورزش و 
فرهنگ المپیک در ایران. وظیفه خود می دانم یادی کنم 
از آقای علی انصاریان چهره شناخته شده دنیای ورزش 
و سینمای ایران که در فوریه گذشته درگذشت و من 
شخصا او را در Sport Movies & TV همراه با هیات 
ایرانی در میلان ملاقات کردم. ورزش، فرهنگ و روح 

المپیک همیشه با شما پیروز خواهد بود.

با جزئیات هزینه های ۱۱ ماهه؛
گزارشمالی»فارابی«منتشرشد

جزئیــات گزارش عملکرد مالی بنیاد سینمایی 
فارابی از موسسات تابعه سازمان سینمایی در یازده 
ماه سال 99 منتشر شد. اطلاعات گزارش عملکرد 
مالی بنیاد سینمایی فارابی براساس حمایت از تحقیق، 
نگارش و تقویت متن فیلمنامه، حمایت از تولید فیلم 
سینمایی و سریال )تسهیلات(، حمایت از مشارکت در 
تولید فیلم سینمایی، حمایت از تولید مشترک فیلم 
سینمایی با دیگر کشورها، کمک به تالیف و ترجمه 
کتب و مقالات تخصصی سینمای حرفه ای، حمایت 
از برگزاری سی ونهمین جشنواره ملی فیلم فجر، 
حمایت از برگزاری همزمان سی ونهمین جشنواره 
فیلم فجر در مراکز استان ها، حمایت از اجرای طرح 
سیمرغ و پروانه ها، حمایت از برگزاری جشنواره جهانی 
فیلم فجر، کمک به برگزاری سی وسومین جشنواره 
بین المللی فیلم های کودکان ونوجوانان، حمایت از 
آماده سازی و بازاریابی و عرضه فرهنگی و تجاری 
آثار و اعزام سینماگران به مجامع بین المللی، حمایت 
از اکران فیلم های سینمایی کودکان و نوجوانان، 
کمک به انجام ارزشیابی و نظارت بر تولید و نمایش 
آثار سینمایی، حمایت از برگزاری جایزه پژوهش 
سینمایی سال، کمک به انجام مطالعات موردی 
و تدوین گزارش های تخصصی سینما، کمک به 
برگزاری شانزدهمین جشنواره فیلم مقاومت و 

هزینه های جاری و پشتیبانی تنظیم شده است.

علی  نصیریان:

  اکثر بازیگران 
بیکار شده اند


